
 

 

 Rapport från kommunfullmäktige den 28 september 2023 

 

Papperslösa barn 

Anfal Mahdi (V) frågade Sedat Arif (S) om hur arbetsmarknads- och socialnämnden ska stödja 

papperslösa barns rätt att slippa leva under existensminimum. Sedat Arif (S) ville inte lova något 

extra stöd till dessa barn. 

Översiktsplan  

Anders Skans (V) ville att översiktsplanen skulle ytterligare skydda vår åkermark och ska det någon 

gång göras undantag ska exploateringsgraden vara högre, det vill säga hur många bostäder som ryms 

på ytan. Vidare ville V inte bygga industriområden med stora lagerbyggnader på åkermarken. 

Naturvårdsplan 

Gunilla Ryd (V) ville att naturvårdsplanen skulle innehålla en plan för hur den ska genomföras. Hon 

lyfte fram att vi inte bara ska skydda utan även återställa naturvärden som gått förlorade. 

Genomlysning av funktionsstödsnämndens ekonomi 

Vänsterpartiet har hela tiden varit mycket kritiska till hur denna genomlysning har hanterats. LSS är 

en rättighetslag och det går inte att skära ner rätten till stöd. Nämnden har under många år varit 

underfinansierad och nu har en rapport tagits fram där inte förslagen tas politiskt utan göms i en 

rapport där det bara går att säga nej till alla förslag eller godkänna alla. Carin Gustafsson (V) föreslog 

därför att hanteringen av ärendet inte ska godkännas, det blev också fullmäktiges beslut. 

Motion om skolmat 

Anfal Mahdi (V) har lämnat in en motion att grundskolan ska ha förstärkt skollunch på fredagar och 

frukost på måndagar för det visar sig att många barn inte får så mycket mat som de behöver under 

helgerna i dessa svåra ekonomiska tider. 

Motion om resegaranti inom färdtjänsten 

Carin Gustafsson (V) och Anfal Mahdi (V) har föreslagit att resande inom färdtjänsten ska ha 

en resegaranti när beställda resor blir inställda. Kommunfullmäktige ville inte bifalla 

motionen. 


